



Al Dhafra Private School, Al Ain
Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 4

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
ISLAMIC	درس (السنن الرواتب) مع الأنشطة التابعة له . درس (الهجرة إلى الحبشة) مع الأنشطة التابعة له . درس (سورة الأعلى) مع الأنشطة التابعة لها <u>ملاحظة</u> : معاني المفردات غير مطلوبة. درس (سورة الغاشية) معاني المفردات + صفحة 56 جدول المقارنة فقط + صفحة 62 . <u>ملاحظة</u> : السورتين (الأعلى - الغاشية) غير مطلوبتين كتابة في الإمتحان .	
ISLAMIC(N/AS)	-The Beginning of the call to Islam -The belief in divine Books. -Surat Al Ghashiyah(1-10) -Ahkam Tajweed	
ARABIC	كتاب الطالب " الجزء الأول " : درس أمي جديدة من صفحة 184 إلى صفحة 210 كتاب النشاط " الجزء الأول " : درس أمي جديدة من صفحة 76 إلى صفحة 79 . بالإضافة إلى ملزمة أمي جديدة <u>النحو</u> : مهارات نحوية من ملزمة أمي جديدة فقط . <u>الإملاء التعليمي</u> : التمييز بين التاء المربوطة والتاء المفتوحة " دراستها من ورقة العمل فقط " <u>التعبير الكتابي</u> : توظيف كلمات في جمل مفيدة .	
ARABIC(ASL)	Text book الجهات الأصلية + وسائل النقل - Reading Comprehension(seen & unseen) - Given Grammar & basic Grammar - Vocabulary - Composition	
SOCIAL STUDIES	كتاب الفصل الدراسي الثاني : درس السكان في دولة الإمارات العربية المتحدة من صفحة 15 إلى الصفحة 20 درس الصناعة و التجارة من صفحة 25 إلى الصفحة 27 درس السياحة من صفحة 31 إلى الصفحة 32	
SOCIAL STUDIES (NAS)	1. The Geographical location of the UAE and its importance pages (39 - 44) 2. Boundaries of the UAE . pages (45 - 48)	Textbook worksheets



Al Dhafra Private School, Al Ain
Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 5

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
ISLAMIC	1- درس سورة عبس مع دراسة جميع الأنشطة الخاصة به وحفظ معاني مفردات السورة ص 14 فقط . 2- درس (حديث شريف القرآن شفيعي) كتابة الحديث غيبا +معاني المفردات ودراسة جميع الأنشطة الخاصة به. 3- درس فاطمة بنت عبد الملك مع دراسة جميع الأنشطة الخاصة بالدرس (ملاحظة غير مطلوب كتابة الآيات غيبا من سورة عبس) .	
ISLAMIC(N/AS)	- Surat At Takweer (Ayahs 1-10) - The Holy Qur'an is my intercessor - Kindness is Good - Ahkam Tajweed	
ARABIC	<u>القراءة</u> : نص خارجي <u>النحو</u> : الجملة الاسمية والجملة الفعلية كتاب الطالب الجزء الأول " من صفحة 224 لغاية 226 " كتاب النشاط الجزء الأول صفحة 64 . بخصوص صفحة 65 التمرين رقم واحد فقط . <u>الإملاء التعليمي</u> : " الهمزة المتوسطة على الباء " كتاب النشاط الجزء الثاني صفحة " 24 - 25 " .	
ARABIC(ASL)	السفر والمواصلات - lesson 1 - Reading Comprehension(seen & unseen) - Given Grammar & basic Grammar - Vocabulary - Composition	
SOCIAL STUDIES	الموقع الجغرافي من صفحة 13 إلى الصفحة 15 مع دراسة خريطة دول مجلس التعاون الخليجي. التضاريس من الصفحة 16 إلى الصفحة 18 المناخ و النباتات الطبيعي من صفحة 19 إلى الصفحة 21	
SOCIAL STUDIES (NAS)	1. Sheikh Zayed bin Khalifa bin Shakhboot Al Nahyan. Pages (33 - 37) 2. The climate of the UAE . pages (49 - 56)	Textbook Worksheets



Al Dhafra Private School, Al Ain
Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 6

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
ISLAMIC	1- درس حاسبوا أنفسكم (كتابة الحديث الشريف املاء ذاتي) والمعاني والأنشطة كاملة 2- درس الصبر واليقين (سورة السجدة 23- 30) الأنشطة والمعاني فقط 3- درس الامام مالك بن أنس رحمه الله تعالى (الأنشطة كاملة) 4- درس سبيل الهداية (سورة الملك 1-14) معاني المفردات مع الأنشطة	
ISLAMIC(N/AS)	-Qualities and rewards of Believers (Surah As Sajdah Ayah 13-22) -Bring yourself into account -I am Tolerance -Ahkam Tajweed	
ARABIC	<p style="text-align: center;"><u>القرءة</u> : نص خارجي (فهم و استيعاب)</p> <p style="text-align: center;"><u>النحو</u> إنَّ و أخواتها تم شرح الدرس على كراسة الطالب مهارات نحوية سابقة (الجملة الاسمية و الفعلية / أنواع الأفعال / الضمائر / حروف الجر و الاسم المجرور / أسماء الإشارة / الظروف)</p> <p style="text-align: center;"><u>الشعر</u> : قصيدة (حبيبي يا رسول الله) حفظ الأبيات من 1- 6 ، فهم و استيعاب جميع الأبيات + الأسئلة .</p> <p style="text-align: center;"><u>الإملاء</u> : مهارة همزة الوصل .</p>	
ARABIC(ASL)	Lesson 1 - المهن المختلفة - - Reading Comprehension(seen & unseen) - Given Grammar & basic Grammar - Vocabulary - Composition	
ENGLISH	- <i>Writing Assessment(s)</i> - <i>Grammar</i> - <i>Vocabulary</i> - <i>Punctuation</i> - <i>Use of language techniques</i>	
MATH	7.1 expressions and substitution. 7.2Simplifying expressions. 8.4 Mixed numbers and improper fractions 8.5 Adding and subtraction mixed numbers. 9.2Calculating angles.	Collins Maths Frameworking.



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 6

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
Science	-Food and water in our body (Nutrition+ Digestive system+ Urinary system) -Effects of smoking, drugs and alcohol. -Inheritance.	Study sheets, studybook, workout(circulation and keeping healthy)
SOCIAL STUDIES	درس الخريطة من كتاب الجزء الأول من صفحة 99 إلى صفحة 109 درس آسيا طبيعياً من كتاب الجزء الثاني من صفحة 15 إلى صفحة 20	
Geography	1. Settlements and types of settlements and their meanings 2. Choosing the sites for early settlements 3. The types of settlement patterns (dispersed, linear and nucleated)	copy book human settlement worksheet (pages 4 - 12)
French	Will be shared in class with the students	
SOCIAL STUDIES (NAS)	1. Sheikh Sultan bin Saqr Al Qasimi. (pages 29 - 33) 2. Urban sites in the UAE. (pages 65 - 75)	textbook worksheets



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 7

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
ISLAMIC	1- من كتاب الجزء الأول - التوبة فرصة العمر . 2- الغسل . 3- من كتاب الجزء الثاني 1 - بشارة ومواساة . 2 - درسالإمام أبو حنيفة النعمان 4	كتاب الجزء الأول كتاب الجزء الثاني
ISLAMIC(NAS)	- The Supreme Creator, The All Knowing (Surat Qaf Ayah 16-30) - Repentance is the opportunities of a Lifetime - Thinking in Islam - Ahkam Tajweed	
ARABIC(ASL)	Lesson 1 - الرياضة and السفر والمواصلات -Reading Comprehension(seen & unseen) -Given Grammar & basic Grammar -Vocabulary - composition	
ARABIC	<u>القراءة</u> : نص خارجي (فهم واستيعاب) <u>النحو</u> العدد و المعدود من الكتاب و أوراق العمل <u>الشعر</u> : قصيدة (لامية الطغرائي) حفظ الأبيات من 1- 6 ، فهم و استيعاب جميع الأبيات + الأسئلة .	
ENGLISH	- Writing Assessment(s) - Grammar - Vocabulary - Punctuation - Use of language techniques	
MATH	13.1 Direct proportion 13.3 Inverse proportion 6.1 Area of a triangle 6.2 Area of a parallelogram 6.3 Area of a trapezium 14.4 Formula for the area of a circle	
PHYSICS	- 1.4 gravity - 9.1 electrostatic phenomena - 9.4 electric circuits - 9.5 current - 9.9 voltage	Page 14-15 Page 180-181 Page 186-187 Page 188-189 Page 196-197 Text Book Given Notes Worksheets
CHEMISTRY	4.1 The structure of the earth 4.2 Igneous rocks 4.3 Sedimentary rocks 4.4 Sedimentary rocks formation 4.5 Metamorphic rocks	1. Complete chemistry for Cambridge secondary 1 2. 4.2 Igneous rocks slides (on Showbie) 3. The copy book 4. Work sheets/Study sheets (on Showbie)



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 7

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
BIOLOGY	1. Unicellular Organisms 2. Diffusion 3. Food Chain 4. Pyramids Of Numbers 5. Graphing skills and Magnification 7Boys showbie code is : NRM2M 7girls showbie code is: K7TQV	-Study sheet A - given worksheet -www.showbie.com -Study sheet A www.showbie.com -Study sheet B -given worksheet www.showbie.com -Study sheet B -given worksheet www.showbie.com -given worksheet the beginning of the academic year
SOCIAL STUDIES	درس أحوال العرب في شبه الجزيرة العربية قبل وبعد ظهور الإسلام من كتاب الجزء الأول من صفحة 57 إلى صفحة 65 . درس الخصائص الطبيعية لدولة الإمارات العربية المتحدة من كتاب الجزء الثاني من صفحة 47 إلى صفحة 57	
French	Will be shared in class with the students	
Geography	Chapter 5: Rivers pages:82, 83, 84, 85, 90, 91, 92, 93 5.2: It's the water cycle at work and How rainwater reaches the river 5.3: A closer look at the river 5.6: Rivers and us 5.7: Our water supply	Study the booklet given in the class and all notes in the copy book. NOTE: WORKSHEETS ARE NOT A REPLACEMENT FOR YOUR TEXTBOOK
SOCIAL STUDIES (NAS)	1. My role model. (pages 58 - 61) 2. Time management (pages 62 -63) 3. UAE Vision 2021 (pages 72 -81)	Textbook: Flashes of thought



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 8		
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
ISLAMIC	من كتاب الجزء الأول : 1- التقرب إلى الله تعالى - 2 - الإيمان بالقضاء والقدر من كتاب الجزء الثاني : 1- سورة يس (قصة مؤمن آل يس) 2- فتح مكة	كتاب الجزء الأول كتاب الجزء الثاني
ISLAMIC(NAS)	-People of the city(Surah Ya'Sin Ayah 13-19) -Getting closer to Allah ,Glory Be to Him -Social cohesion -Ahkam Tajweed	
ARABIC(ASL)	Reading Comprehension (شجرة النخيل) -السفر والمواصلات (1- 16) -Grammar (المفرد) -Vocabulary -Composition	
ARABIC	القراءة: نص خارجي الشعر : إرادة وثبات (حفظ القصيدة كاملة) + نشاطات الكتاب النحو : الفعل المضارع المنصوب والفعل المضارع المرفوع	
ENGLISH	- Writing Assessment(s) - Grammar - Vocabulary - Punctuation - Use of language techniques	
MATH	6.1 Introducing Pythagorean Theorem 6.2 Calculating the length of the Hypotenuse 6.3 Calculating the length of the Shorter Side 6.4 Using Pythagorean Theorem to solve problems 7.1 Adding and Subtracting Fractions 7.2 Multiplying Fractions 7.3 Multiplying Mixed Numbers	Collins Maths Frameworking 3rd edition (Key stage 3)
PHYSICS	1) 9.6 parallel circuits page 190-191 2) 9.8 How components affect the current page 194-195 3) Mains electricity (note and PPT) 4) 9.11 Energy and power page 200-201	Text Book Given Notes Worksheet
CHEMISTRY	2.1 Introducing elements 2.2 Metal elements 2.3 Non-metal elements	1. Power Point 2. Study sheet 1 (on showbie) 3. Study sheet 2 (on Showbie) 4. Complete chemistry for Cambridge secondary 1



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 8		
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources
BIOLOGY	Lesson one : Photosynthesis Lesson two : The leaves Lesson three : plant nutrition Graphing skills and magnification 8 boys showbie code is : 8LW44 8 girls showbie code is : KFZZW	given ppt and study sheet www.showbie.com given ppt and worksheet www.showbie.com given ppt and worksheet www.showbie.com given worksheet at the beginning of the academic year.
SOCIAL STUDIES	- الدولة الأموية (من صفحة 12 إلى 23) - الدولة العباسية (من صفحة 24 إلى 33) - من كتاب(ومضات من فكر) للشيخ محمد بن راشد دروس(يوم في حياتي - - الرقم واحد - المركز الأول في سباق القدرة)	
SOCIAL STUDIES (NAS)	1. The Father of the Indian Nation. (pages 107 -118) 2. The Symbol of the Britain's Unity. (pages 143 - 148)	Textbook: Eternal Imprints
French	Will be shared in class with the students	
Geography	Chapter 4: Coasts 4.1: Waves and tides (pages 50, 51) 4.2: The waves at work (pages 52, 53) 4.3: Landforms created by the waves (pages 54, 55) 4.4: Coasts and us (pages 56, 57) 5.5: Under Threat from the sea (pages 60, 61) 5.6: Protecting places from the sea (pages 64, 65)	Study the booklet given in the class and all notes in the copy book. NOTE: WORKSHEETS ARE NOT A REPLACEMENT FOR YOUR TEXTBOOK



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 9 American

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
ISLAMIC	-من كتاب الجزء الأول : 1 - الحج -من كتاب الجزء الثاني : 1 - الإيمان فضل من الله تعالى 2 - العدل في الإسلام	كتاب الجزء الأول كتاب الجزء الثاني	
ISLAMIC(NAS)	-The safety of Society and the Unity of its members.(Surat Al Hujurat Ayat 11-13) -The permissible(Halal) is self – evident -No To Suicide -Ahkam Tajweed		
ARABIC	<u>القرءة</u> : "قرآن كريم" الوصية في القرآن الكريم " <u>شعر</u> : الناس والزمان " لأبي الطيب المتنبي " حفظ غيبا الأبيات الأولى الستة، شرح القصيدة كاملة + تدريبات الكتاب + حفظ نبذة عن الشاعر . <u>النحو</u> : الأفعال التي تنصب مفعولين أصلهما مبتدأ وخبر . الأفعال التي تنصب مفعولين ليس أصلهما مبتدأ وخبر .		
ARABIC(ASL)	Reading Comprehension (المبصرة الخضراء) -Grammar (المفرد والمثنى) -Basic Grammar -Vocabulary -Composition		
ENGLISH	- Writing Assessment(s) - Grammar - Vocabulary - Punctuation - Use of language techniques		
MATH	<u>Algebra</u> : 2.8: Graphing Linear and Absolute Value Inequalities. 3.1: Solving Systems of Equations. 3.2: Solving Systems of Inequalities by Graphing. 3.4: Systems of Equations in Three Variables. <u>SAT</u> : 3.9: Absolute value equations and inequalities.		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 9 American			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
PHYSICS	3.3 free fall 75-79 4.1 force and motion 90-99 4.2 weight and drag force 100-105 4.0 Newton third law 106-111 5.1 Work and Energy 264-270	Text Book Given Notes Worksheet	
CHEMISTRY	4.1 Early Ideas About Matter 4.2 Defining the Atom 4.3 How Atoms Differ 4.4 Unstable Nuclei and Radioactive Decay	eBook (Matter and Changes- McGraw-Hill) Showbie Study/Worksheets Copybook	
BIOLOGY	Cell membrane Cell Structure and organelles Cellular transport	Copy book, homework sheets, class worksheets, lab work and all documents downloaded in showbie are included.	
SOCIAL STUDIES	- درس سكان الوطن العربي (من صفحة 12 إلى صفحة 23) - درس قضايا سكانية معاصرة (من صفحة 24 إلى صفحة 30) - درس قبة النور (من صفحة 68 إلى صفحة 80)		
SOCIAL STUDIES N/A	Will be shared in class with the students		
French	Will be shared in class with the students		
History	Chapter 11 Mass Society and Democracy: <ul style="list-style-type: none"> Lesson 2 The Emergence of Mass Society Lesson 4 Modern Ideas and Uncertainty Chapter 12 The Reach for Imperialism : <ul style="list-style-type: none"> Lesson 1 Colonial Rule in Southeast Asia 	Text Book (ebook)	



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 9 British			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
ISLAMIC	1 - الحج 2 - الإيمان فضل من الله تعالى 3 - العدل في الإسلام		
ISLAMIC(NAS)	The safety of Society and the Unity of its members.(Surat Al Hujurat Ayat 11-13) -The permissible(Halal) is self – evident -No To Suicide -Ahkam Tajweed		
ARABIC	<u>القراءة</u> : "قرآن كريم" الوصية في القرآن الكريم " <u>شعر</u> : الناس والزمان " لأبي الطيب المتنبي " حفظ غيبا الأبيات الأولى الستة، شرح القصيدة كاملة + تدريبات الكتاب + حفظ نبذة عن الشاعر . <u>النحو</u> : الأفعال التي تنصب مفعولين أصلهما مبتدأ وخبر . الأفعال التي تنصب مفعولين ليس أصلهما مبتدأ وخبر .		
ARABIC(ASL)	Reading Comprehension (المبصرة الخضراء) -Grammar (المفرد والمثنى) -Basic Grammar -Vocabulary -Composition		
ENGLISH	IGCSE Writing Test		
MATH	2.5 Linear Equations (pgs. 68-73) - solve linear equations - solve simple linear equations in one unknown 2.6 Problems Solved by Linear Equations (pgs. 73-78) - write equations and then solve them - apply the concepts to different situations 2.7 Simultaneous Equations (pgs. 78-82) - solve simultaneous linear equations in two Unknowns 2.8 Problems Solved By Simultaneous Equations (pgs. 82-85) - write equations and then solve them - apply the concepts to different situations	Text Book Past Papers	
PHYSICS	1.6 Momentum 1.7 Energy, work and power 1.8 Pressure 2.1 Simple kinetic molecular model of matter 2.2 Thermal properties and temperature	Text Book Given Notes Past papers	
CHEMISTRY	Topic: 7 Chemical Reactions Topic: 8 Acids, bases and salts Topic: 9 The Periodic Table		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 9 British			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
BIOLOGY	Chapter 5: Enzymes Enzymes and reactions Given study sheets and given past papers Chapter 7 : Animal Nutrition 7.1 Diet 7.2 Alimentary canal 7.3 Mechanical digestion 7.4 Chemical digestion 7.5 Absorption Given study sheets and given past papers Chapter 9: Transport in animals 9.1 Transport in animals 9.2 Heart 9.3 Blood and lymphatic vessels 9.4 Blood Given study sheets and given past papers Chapter 10: Diseases and immunity 10.1 Diseases and immunity	Given study sheets and given past papers	
SOCIAL STUDIES	Will be shared in class with the students		
SOCIAL STUDIES NON-ARABS	1. Leadership (pages 43 - 54)	Testbook : My vision	
BUSINESS STUDIES	Chapter 8 - Recruitment, selection and training of workers Chapter 9 - Internal and external communication Chapter 10 - Marketing, competition and the customer	Business Studies textbook, Powerpoint presentations, worksheets and students' copybooks	
ICT	Will be shared in class with the students		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 10 AMERICAN			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
ISLAMIC	<ul style="list-style-type: none"> - الوقف في خدمة المجتمع من كتاب الجزء الأول - صاحب الجنتين من كتاب الجزء الثاني - السنة النبوية من كتاب الجزء الثاني - اختلاف الفقهاء من كتاب الجزء الثاني 		
ISLAMIC(NAS)	Surah Kahf (The owner of two gardens) Prophet's Sunnah(PBUH) Dressing Etiquettes Tajweed (Rule of Noon Sakinah)	Text book Worksheet Notebook	Provided booklet of Tajweed
ARABIC	سورة القلم / قصيدة حلل الربيع/ قصة زعتر وزنجبيل النحو أسلوب الاستثناء/ بالإضافة للنحو الخارجي والبلاغة/ النصوص ليست للحفظ فقط للدراسة		
ARABIC(ASL)	Reading Comprehension (قصر الإمارات) -Grammar (1-10 العدد والمعدود) -Basic Grammar -Vocabulary -Composition	Pages 2-6 in the provided booklet	Provided booklet & note book
ENGLISH	<ul style="list-style-type: none"> - Writing Assessment(s) - Grammar - Vocabulary - Punctuation - Use of language techniques 		
MATH	<u>Algebra:</u> 6.3 Square root functions and inequalities 6.4 nth roots 6.5 Operations with radical expressions <u>SAT:</u> 4.6 Graphs and tables 4.7 Scatter plots and sampling	McGraw Algebra2 Barron's SAT	
PHYSICS	13.1 Fluids at rest and in motion 359-364 - Buoyancy and Archimedes principle - Pascal principle and Hydraulic lift -Liquid pressure 14.1 Periodic motion 382-387 14.2 Wave properties 388-393	Text Book Given Notes Worksheet	



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 10 AMERICAN			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
CHEMISTRY	10.3 Moles of Compounds 10.4 Empirical and Molecular Formulas 11.1 Defining Stoichiometry 11.2 Stoichiometric Calculations	eBook (Matter and Changes- McGraw-Hill Showbie Study/Worksheets Copybook	
BIOLOGY	Muscular system -Structure of muscle -Sliding filament theory Circulatory system -The heart structure -Blood vessels types and structures -Blood composition and types		
HISTORY	Chapter 14 Lesson 3 (Russian Revolution) Chapter 14 Lesson 4 (End of War) Chapter 15 Lesson 1 (Instability after world war 1)		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 10 BRITISH			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
MATHEMATICS	All taught topics in IGCSE		
ISLAMIC	- الوقف في خدمة المجتمع من كتاب الجزء الأول - صاحب الجنتين من كتاب الجزء الثاني - السنة النبوية من كتاب الجزء الثاني - اختلاف الفقهاء من كتاب الجزء الثاني		
ISLAMIC(NAS)	Surah Kahf (The owner of two gardens) Prophet's Sunnah(PBUH) Dressing Etiquettes Tajweed (Rule of Noon Sakinah)	Text book Worksheet Notebook	Provided booklet of Tajweed
ARABIC	سورة القلم ./قصيدة حلل الربيع/قصة زعتر وزنجبيل النحو أسلوب الاستثناء/ بالإضافة للنحو الخارجي والبلاغة/ النصوص ليست للحفظ فقط للدراسة		
ARABIC(ASL)	-Reading Comprehension (قصر الإمارات) -Grammar (1-10 العدد والمعدود) -Basic Grammar -Vocabulary -Composition	Pages 2-5 in the provided booklet	Provided booklet & note book
ENGLISH	IGCSE Writing Exam		
PHYSICS	All IGCSE Syllabus		
CHEMISTRY	All IGCSE Syllabus		
FRENCH	Will be shared in class with the students		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 10 BRITISH			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
BIOLOGY	All IGCSE Syllabus		
Business Studies	Section 1 - Understanding business activity Section 2 - People in business Section 3 - Marketing	Business Studies textbook, Powerpoint presentations, worksheets and students' copybooks	
ICT	Will be shared in class with the students		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 11 AMERICAN			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
ISLAMIC	<ul style="list-style-type: none"> - 1- معالم التخطيط في سيرة الرسول صلى الله عليه وسلم . - 2- مصادر التشريع الإسلامي . - 3- الإقتداء برسول الله (سورة الأحزاب 21-27) . - 4- الحديث الشريف وأنواعه . 	الكتاب المدرسي	
ISLAMIC(NAS)	<ul style="list-style-type: none"> 1-Umme-Salamah(RA) 2- Financial Contracts in Islam. 3- Arabic Language and culture 4- Tajweed(Rule of Meem Sakinah and Qalqala) 	Text book Worksheet Notebook	Provided booklet of Tajweed
ARABIC	<ul style="list-style-type: none"> الأدب: 1- حديث شريف(مثل هذه الأمة) 2- قصيدة: أراك عصي الدمع 3- سؤال خارجي النحو: أفعال المقاربة والرجاء والشروع البلاغة: التشبيه الضمني الخبرات السابقة في النحو والبلاغة 		
ARABIC(ASL)	<ul style="list-style-type: none"> -Reading Comprehension (برج خليفة) -Grammar (الجملة الاسمية) -Basic Grammar -Vocabulary -Composition 	Pages 2-6 in the provided booklet	Provided & note book
ENGLISH	Formal letter writing.		
MATH	<ul style="list-style-type: none"> 6.1 Multivariable Linear Systems and Row Operations 6.2 Matrix Multiplication, Inverses, and Determinants 6.3 Solving Linear Systems using Inverses and Cramer's Rule 6.4 Partial Fractions 		
PHYSICS	<ul style="list-style-type: none"> 6.1 Projectile Pages 152-157 Projectile launched horizontally Projectile launched at an angle 12.1 Temperature, Heat and Thermal energy pages 320-329 	Text Book Given notes Worksheets	
CHEMISTRY	<ul style="list-style-type: none"> Chapter 12 – Mixtures and Solutions. Chapter 17 – Chemical Equilibrium 		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 11 AMERICAN			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
BIOLOGY	Chapter 11 Section (2): Gene Expression and Development Chapter 12 Section (1): Chromosomes and Inheritance Section (2): Human Genetics Chapter 13 Section (1): The New Genetics	Study sheets, Worksheets, and any given material related to the topics.	
BUSINESS STUDIES	Chapter 6 - Business Ownerships and operations Chapter 7 - Business Management Chapter 8 - Leadership in management	Business Studies textbook, Powerpoint presentations, worksheets and students' copybooks	
History	Chapter 17 <ul style="list-style-type: none"> ● Lesson 3 The Homefront and the Civilians ● Hiroshima and Nagasaki ● Lesson 4 The New Order and the Holocaust ● Lesson 5 WWII Ends 	Text Book (ebook)	
Geography	North Africa <ul style="list-style-type: none"> - North Africa Physical - North Africa Human - North Africa Environment and politics 		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 11 BRITISH			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
ISLAMIC	1- معالم التخطيط في سيرة الرسول صلى الله عليه وسلم . 2- مصادر التشريع الإسلامي . 3- الإقتداء برسول الله (سورة الأحزاب 21-27) . 4- الحديث الشريف وأنواعه .	الكتاب المدرسي	
ISLAMIC(NAS)	1- Umme-Salamah(RA) 2- Financial Contracts in Islam. 3- Arabic Language and culture 4- Tajweed(Rule of Meem Sakinah and Qalqala)	Text book Worksheet Notebook	Provided booklet of Tajweed
ARABIC(ASL)	- Reading Comprehension (برج خليفة) - Grammar (الجملة الاسمية) - Basic Grammar - Vocabulary - Composition	Pages 2-6 in the provided booklet	Provided booklet & note book
ARABIC	الأدب: 1- حديث شريف(مثل هذه الأمة) 2- قصيدة: أراك عصي الدمع 3- سؤال خارجي النحو: أفعال المقاربة والرجاء والشروع البلاغة: التشبيه الضمني الخبرات السابقة في النحو والبلاغة		
PURE MATH	All taught topics		
MECHANICS I	Will be shared in class with the students		
STATISTICS	Unit S1: Probability & Statistics 2 (Paper 6) 4 Discrete random variables • construct a probability distribution table relating to a given situation involving a discrete random variable variable X, and calculate $E(X)$ and $Var(X)$• use formulae for the expectation and variance of the binomial distribution. Ch. 6 Probability distribution -Discrete random variable Ch7. Binomial distribution Ch.8.Expectation & Variance of a random variable	Text Book Past Papers	
PHYSICS	Will be shared in class with the students		
ENGLISH	Philadelphia Here I Come exam question.		



Al Dhafra Private School, Al Ain
Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 11 BRITISH			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
CHEMISTRY	Will be shared in class with the students		
BIOLOGY	No Test 1		
Computer	Will be shared in class with the students		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

12 AMERICAN

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
ISLAMIC	1. التواصل الإحتماعي سلوك و آداب . 2. المنهج النبوي في الرعاية الصحية. 3. البيوع المحرمة . 4. الخدمة الوطنية . 5. الزواج طريق الإستعفاف .		
ISLAMIC(NAS)	Unit 3 1- Social Media, Good conduct and Manners 2- The Prophet's Methodology in Health care 3- Prohibited Sales 4- National Services is a Sharia duty and a National requirement. Tajweed (Rule of Meem Sakinah and Noon Saakinah and Tanween)	Text book Worksheets Tajweed booklet	provided booklet of worksheet of unit 3 booklet of Tajweed
ARABIC	الأدب: 1- موشحة (جاءك الغيث..) 2- قصة : السماور 3- سؤال خارجي النحو: الفعل (نصب وجزم) - الفاعل - نائب الفاعل البلاغة: الصور البلاغية والمحسنات البيعية الخبرات السابقة في النحو .		
ARABIC(ASL)	-Reading Comprehension (خليفة سات) -Grammar (الفعل المضارع) -Basic Grammar -Vocabulary -Composition	Pages 2-6 in the provided booklet	Provided booklet & note book
ENGLISH	Argumentative writing.		
MATH	lesson 2.7 - Implicit Differentiation lesson 2.8 - The Mean Value Theorem lesson 3.2 - Maximum and Minimum Values lesson 3.3 - Increasing and Decreasing Functions. lesson 3.4 - Concavity and the Second Derivative Test.	e-book (Calculus) notes	



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

12 AMERICAN

Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
PHYSICS	24.2 Applying magnetic forces → Pages 658-665 25.1 Inducing currents { rms current, instantaneous current, direct and alternative current } → Pages 676-679 25.2 Applications of Induced Currents → Pages 684-691	Text Book Given Notes Worksheet	
CHEMISTRY	Chapter 21 – Hydrocarbons Chapter 22 – Substituted Hydrocarbons and their reactions		
BIOLOGY	Chapter (9): Classical Genetics Chapter (10): Molecular Genetics Chapter (15): Human Physiology	Study sheets, Worksheets, and any given material related to the topics.	
BUSINESS STUDIES	Chapter 26 - How to get and keep credit Chapter 27 - Credit and the law Chapter 28 - Managing personal finances	Business Studies textbook, Powerpoint presentations, worksheets and students' copybooks	
History	chapter 21 Lesson 1 - End of Cold War Lesson 2 - Western Europe and North America Lesson 3 - Asia and The pacific Lesson 4 - Latin America Lesson 5 - The Middle East and Africa		



Al Dhafra Private School, Al Ain

Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 12 BRITISH			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
ISLAMIC	<ul style="list-style-type: none"> - التواصل الإجتماعي سلوك و آداب . - المنهج النبوي في الرعاية الصحية. - البيوع المحرمة . - الخدمة الوطنية . - الزواج طريق الإستعفاف . 		
ISLAMIC(NAS)	Unit 3 <ul style="list-style-type: none"> - 1- Social Media, Good conduct and Manners - 2- The Prophet's Methodology in Health care - 3- Prohibited Sales - 4- National Services is a Sharia duty and a National requirement. - Tajweed (Rule of Meem Sakinah and Noon Saakinah and Tanween 	Text book Worksheets Tajweed booklet	provided booklet of worksheet of unit 3 booklet of Tajweed
ARABIC	الأدب: 1- موشحة (جاءك الغيث..) 2- قصة : السماور 3- سؤال خارجي النحو: الفعل (نصب وجزم) - الفاعل - نائب الفاعل البلاغة: الصور البلاغية والمحسنات البيديعية الخبرات السابقة في النحو .		
ARABIC(ASL)	-Reading Comprehension (خلیفة سات) -Grammar (الفعل المضارع) -Basic Grammar -Vocabulary -Composition	Pages 2-6 in the provided booklet	Provided booklet & note book
PURE MATH	All taught topics		
MECHANICS2	Will be shared in class with the students		
STATISTICS	Unit S1: Probability & Statistics 2 (Paper 6) 4 Discrete random variables <ul style="list-style-type: none"> • construct a probability distribution table relating to a given situation involving a discrete random variable variable X, and calculate $E(X)$ and $Var(X)$ • use formulae for the expectation and variance of the binomial distribution. Ch. 6 Probability distribution -Discrete random variable Ch7. Binomial distribution Ch.8.Expectation & Variance of a random variable	Text Book Past Papers	



Al Dhafra Private School, Al Ain
Term 2 Test
Syllabus 2018-19

Grade 12 BRITISH			
Subject	Topics/ Objectives/ Pages/ Areas to be assessed	Resources	Additional Notes
CHEMISTRY	Will be shared in class with the students		
BIOLOGY	No Test 1		
Computer	Will be shared in class with the students		
PHYSICS	Will be shared in class with the students		